
P R O T O K Ó Ł   NR  4/07
z posiedzenia Komisji Statutowej 

w dniu 14 grudnia 2007 roku

Pani  Teresa  Raczyńska  -  Przewodnicząca  Komisji  dokonała  otwarcia 
posiedzenia i powitała członków Komisji.

Proponowany porządek obrad w załączeniu.
Lista obecności w załączeniu. 

Ad. 1.
Pan  Wiesław  Piotrowski  –  Przewodniczący  Rady  Gminy  omówił  krótko 

projekty  uchwał przedłożone na najbliższe posiedzenie Rady Gminy:

-  w  sprawie  przyjęcia  „Rocznego  Programu  współpracy  Gminy  Strawczyn

z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2008 r.”,

– w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/292/06 Rady Gminy w Strawczynie z dnia

14  sierpnia  2006  r.  w  sprawie  powołania  Rady  Społecznej  samodzielnego 

Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Strawczynie,

– w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych,  Przeciwdziałania Narkomanii  oraz  Przemocy na rok 

2008,

– w  sprawie  prowadzenia  przez  Gminę  Strawczyn  Szkolnego  Schroniska 

Młodzieżowego w Strawczynie,

– w sprawie zmiany w Uchwale Nr XI/ 83/07 Rady Gminy w Strawczynie z dnia 

30   listopada   2007  r.  w  sprawie   określenia  wysokości  stawek  podatku  od 

nieruchomości, 

– w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  określenia  górnych  stawek  opłat 

ponoszonych  przez  właścicieli  nieruchomości  za  usługi  w  zakresie  odbierania 
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odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych.

Członkowie  Komisji  analizowali  ewentualną  możliwość  przystąpienia  do 

opracowania herbu gminy.

Ad. 2. 

Plan pracy Komisji na 2008 r. w załączeniu.

Ad. 3. 

Pan  Wiesław  Piotrowski  –  Przewodniczący  Rady  Gminy  i  Pani  Teresa 

Raczyńska – Radna i Sołtys Niedźwiedzia przedstawili informacje ze spotkania Wójta 

Gminy z rodzicami dzieci uczęszczających do szkoły w Niedźwiedziu. 

Podczas  spotkania,  które  odbyło  się  w  dniu  11.12.2007  r.  Pan  Wójt  przedstawił 

rodzicom propozycję prowadzenia szkoły przez stowarzyszenie.

 

Na tym posiedzenie zakończono.

Protokołowała: Przewodnicząca obrad:

Małgorzata Woźniak Teresa Raczyńska
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